English information is shown in the second parts

2008纽约国际中医峰会赞助合同

2008纽约国际中医峰会定于11月1-2 (星期六和星期天) 两日，在美国纽约市法拉盛喜来登大饭店举行。本次活动由世界中联 (WFCMS) 主办，美国中医药针灸学会 (ATCMS) 承办, 纽约执照针灸医师联合公会 (UANYSLA) 合办。 美国中医药针灸学会 (ATCMS) 和纽约执照针灸医师联合公会 (UANYSLA) 是美国中医药和针灸师的非赢利专业组织, 共拥有会员500多人, 分布于纽约、新泽西、康州、麻州及全美各地。 大会组委会邀请了数十名来自于美国、中国、日本、加拿大、欧洲、香港、印度等国家和地区的国际知名专家和学者, 就中医药针灸研究和临床进展及国际中医针灸教育和培训等课题进行专题研讨和演讲， 并通过临场义诊、晚宴现场表演， 将精湛的中华医术以文化艺术形式介绍给西方世界， 让更多的西方人了解并热爱中华中医针灸学， 以达到促进、提升中医针灸学在世界发扬光大的目的。 根据初步统计, 可能有500名以上的中医药和针灸师参加会议。 这是一次展示贵公司产品和服务的极好机会。 纽约国际中医峰会组委会欢迎各大药厂、健康食品厂商、各人寿保险公司及银行加盟赞助。凡加盟赞助者可选择以下的赞助方案。
· 钻石赞助$3,000.00，可获得：
1. 名列本次“峰会”协办单位，并在峰会特刊、网站、及峰会晚宴上公布；

2. “峰会”期间，会场广告一幅 (30 X 40 英寸标准广告板由赞助商自备)；

3. “峰会”期间1个展位 (booth)；

4. 会议晚宴演出票3张；

5. 会刊彩色全页广告；

6. 会议结束，赠送DVD、会刊；

7. 活动照片和媒体报导交存放在互联网上；

8. 一张免费峰会入场卷。
· 翡翠赞助$2,000.00，可获得：
1. “峰会”期间，会场广告一幅 (30 X 40 英寸标准广告板由赞助商自备)；

2. “峰会”期间1个展位 (booth)；

3. 会议晚宴演出票2张；

4. 会刊黑白全页广告；

5. 会议结束，赠送DVD、会刊；

6. 活动照片和媒体报导交存放在互联网上；
7. 一张免费峰会入场卷。

· 金牌赞助$1,000.00，可获得：
1. “峰会”期间，会场广告一幅 (30 X 40 英寸标准广告板由赞助商自备)；

2. 会议晚宴演出票2张；

3. 会刊半页黑白广告;

4. 会议结束，赠送DVD、会刊；
5. 活动照片和媒体报导交存放在互联网上；
6. 一张免费峰会入场卷。
注： 1. 以上赞助合约及赞助费应于10月1日前寄达峰会组委会。
     2. 广告稿由厂商提供，并于10月1日前以电子稿 (PDF file) 寄达峰会组委会。
2008纽约国际中医峰会特刊广告收费标准 

封面(彩色)：留作峰会使用;
封底(彩色)：$2,500.00
封1(彩色)：$1,500.00
封2(彩色)：$1,500.00
整页(彩色)：$1,200.00
整页(黑白)：$800.00
半页(黑白)：$450.00
1/4页(黑白)：$300.00
注： 1. 以上广告合约及广告费应于10月1日前寄达峰会组委会。

     2. 广告稿由厂商提供，并于10月1日前以电子稿 (PDF file) 寄达峰会组委会。
峰会展览摊位收费

每个摊位收费$500.00, 组委会提供一张峰会入场卷、一张展桌(64 X 40 英寸)、椅子两张。 参展厂商可自备标准三折广告板叠(36 X 48 英寸)一个(可从STAPLES购买), 峰会不负责提供广告板。 共有20个摊位, 先交费者先得。
峰会展览墙上广告收费
每幅墙上广告收费$400.00, 提供一张峰会入场卷和一幅墙上广告空间,  30 X 40 英寸标准广告板由厂商自备 (可从STAPLES购买), 峰会不负责提供广告板。共有20个广告位, 先交费者先得。
有关退费规定: 峰会特刊广告费不能退。因鉴证或其它不可抗拒的原因，而不能参会的厂商，其参展摊位费、会场墙上广告费、或赞助费(扣除峰会特刊广告费)可获得50%退款，但必须于2008年10月15日前以书面通知峰会组委会。
请各大赞助商填写以下英文表格, 所有解释以以下的英文为准。
赞助、广告、及摊位费请开支票给 “American TCM Society”, 并寄往: 
       American TCM Society
       Attn: Dr. Ling Zheng

       14 East 34th Street, 5th Floor

       New York, NY 10016, USA.
您也可通过峰会网站www.atcms.org 办理付费手续。若有相关问题, 请与Dr. Jun Xu 联系 (Tel: 914-713-4206, email: jxu99@hotmail.com)。
TO WHOM IT MAY CONCERN
The American Traditional Chinese Medicine Society (ATCMS) and United Alliance of New York Society of Licensed Acupuncturist (UANYSLA) are proud to announce the 2008 New York TCM Summit in Flushing at Sheraton Hotel on November 1, and 2, 2008 (Saturday and Sunday) by the commission of the World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS). ATCMS and UANYSLA are TCM and acupuncture professional organizations with national membership over 500. Our objective is to promote the quality of healthcare through Acupuncture physician networking and professional development. 

The 2008 New York TCM Summit features outstanding programs with internationally famous speakers from US including National Institute of Health and different states legislature members, China, India Canada, Europe and Japan, etc. The topics include TCM education, legislature, clinic experience and research, TCM products presentation, etc.  The attendees are estimated around 500 from all over the world.  This world wide Summit will provide exhibitors the unique opportunity to showcase their products and services, a great chance to make new connections to over hundreds of TCM practitioners. 

In the past, you and other business organizations have shown very generous support to our activities. I hope you will continue providing the same or higher level of support to this summit. Please refer to the enclosed Sponsorship Package for details. If you have any questions, please feel free to contact with me at phone#: (914) 713-4206, or email: jxu99@hotmail.com
Sincerely Yours,

Jun Xu, M.D., L.Ac.

Chairman of Advertisement and Exhibition Committee for 2008 NYTCM Summit

SPONSORS PACKAGES
A. A Diamond sponsorship of $3,000. The sponsor package includes:

    
1. The name of sponsor on the brochure

    
2. An advertisement banner at the exhibition

    
3. A booth at the exhibition

    
4. Dinner tickets for three people

    
5. A full page color advertisement in the exhibition brochure

    
6. A conference DVD & brochure set


 
7. A photo and interview session with reporters posted on the website.

 
8. Waive of one person registration fee. 
B. A Jade sponsorship of $2,000. The sponsor package includes:

       1. An advertisement banner at the exhibition

       2. A booth at the exhibition

       3. Dinner tickets for two people

       4. A full page black & white advertisement in the exhibition brochure

       5. A conference DVD & brochure set


   6. A photo and interview session with reporters posted on the website
   
7. Waive of one person registration fee.
C. A Gold sponsorship of $1,000. The sponsor package includes:

    1. An advertisement banner at the exhibition

    2. Dinner tickets for two people

    3. A half page black & white advertisement in the exhibition brochure

    4. A conference DVD & brochure set 

  5. A photo and interview session with reporters posted on the website

6. Waive of one person registration fee.
BOOTH

Each booth charges $500.00. It includes one table & one admission ticket. The table is about 60 inch long and 24 inch wide. As you like, you may put a three-folds cardboard with a dimension of 36 X 48 inches, i.e the standard display cardboard purchased from the Staples on the desk for your display. Please prepare your own cardboard. The summit organizing committee will not provide the cardboard. There are only 20 booths available, basis on first come first serve.
WALL POSTER

Each wall poster charges $400.00. It includes one poster on the conference room wall and one admission ticket. The cardboard has a dimension of 30 X 40 inches, i.e. the standard display cardboard purchased from the Staples. Please prepare your own cardboard. The summit organizing committee will not provide the cardboard. There are only 20 wall posters available, basis on first come first serve. The summit will assign you the spot for the poster.

DEADLINE
Please be aware that our deadline for the sponsorship and brochure ad is October 1, 2008. You have to provide the contents with computerized format and email to us at: jxu99@hotmail.com. For the exhibition booth and wall poster, the deadline is October 20, 2008.  
Please complete the following form and send it with the required fee, to this organizing committee, by the deadline. You may process it on our website: www.atcms.org, also. 

2008 New York TCM Summit 纽约中医峰会

14 East 34th Street, 5th Floor, New York, NY 10016, USA     Tel 212 689-1773  Fax 212 689-1898
Sponsorship Agreement for 2008 NY TCM Summit
This contractual agreement is written between American Traditional Chinese Medicine Society (ATCMS) / United Alliance of New York Society of Licensed Acupuncturist (UANYSLA) and _____________________________ (your name) on behalf of ____________________________ (hereby Sponsor organization). Sponsor agrees to pay $_______________to support 2008 NY TCM Summit for following sponsorship package (please check one):

1. Diamond sponsorship of $3,000 (
    )

2. Jade sponsorship of $2,000 (
    )
3. Gold sponsorship of $1,000 (     )
4. Booth display only:  $500 (     )
5. Wall poster only: $400 (     )
6. Summit Booklet/Boucher: You must provide your designed ad and email it to the organizing committee with a PDF file, by the deadline. 
A. Back cover (color): $2,500. (     )

B. Front or back page inside (color): $1,500 (      )

C. Full Page inside (color): $1,200 (      )

D. Full Page (black and white): $800 (      )

E. Half Page (black and white): $450.00 (     )

F. ¼ page (black and white): $300.00  (     )

Please mail/fax (212-689-1898) the Agreement to: Aerican TCM Society, 
                                         Attn: Dr. Ling Zheng, 

                                         14 East 34th Street, 5th Floor, 
                                         New York, NY 10016, USA

Please make check payable to: American TCM Society, and mail it to the above address. 
Refund Policy: The fee for ad published on the summit brochure is NOT refundable. 50% of booth fee, wall poster fee and sponsoring fee (minus ad fee) are refundable if an attendee cannot attend this TCM summit due to visa or other uncontrollable issues. A written request must be submitted before October 15, 2008.   

Signature: __________________ Your Name:___________________(please print it)
Date:______________ Your Company’s Name:______________________________
Tel:________________________ Email:____________________________________
Address:______________________________________________________________
Please specify the person who introduced the 2008 TCM Summit to you:

Name:___________________________________ Tel No:______________________
